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Geachte fractie,   
   
 

 
 
  
  

  

 

 

Op 14 maart 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: Raadsmemo ‘Kosten afval 
gecreëerd door lachgascilinders. Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
1. Is uw college in gesprek met andere gemeenten die de problemen rondom lachgas gebruik 
ook ervaren? 
Antwoord: Ja, met name met andere gemeenten in de regio, waar Cyclus het afval inzamelt. Het 
college is ook in overleg met de NVRD die gemeenten en afvalinzamelaars vertegenwoordigt in het 
overleg met verschillende Ministeries over een oplossing voor dit probleem.  
 
2. Is het college bekend met initiatieven vanuit andere gemeenten? 
Antwoord: Ja 
 
3. Zo ja, wat zijn hiervan de resultaten? 
Antwoord: Vrijwel alle gemeenten en afvalinzamelaars kiezen er voor om voor de veiligheid en ter 
voorkoming van schade een inleverpunt voor lachgascilinders in te richten op de milieustraat/het 
afvalbrengstation. Hierbij worden diverse communicatiemiddelen ingezet om bewoners op te roepen 
de cilinders niet in afvalcontainers te gooien maar apart in te leveren. Al die gemeenten hebben ook te 
maken met de extra kosten voor inzameling en verwerking van de cilinders.  
Enkele gemeenten (of afvalinzamelaars) kiezen er voor om bij inlevering een bepaalde vergoeding 
(inleverpremie) per cilinder te betalen. Het college is hier geen voorstander van. Dit verhoogt de lasten 
van de gemeente nog meer.  
. 
4. Heeft uw college inzicht in hoeveel lachgascilinders er in het eerste kwartaal van 2024 reeds 
zijn ingeleverd/opgehaald? 
Antwoord: Ruim 800 tot en met half maart.  
 
5. Welke mogelijkheden in ‘samenwerking’ heeft uw college reeds besproken met de verwerker 
over een, mogelijk, aangepast tarief per ingeleverde lachgascilinder? 
Antwoord: Verwerkers zijn private ondernemingen. Het aantal bedrijven dat (grote hoeveelheden) 
cilinders kan verwerken is beperkt. Er is dus geen sprake van volledige marktwerking. De tarieven per 
cilinder veranderen geregeld. Via Cyclus bundelt de gemeente de krachten met andere de andere 
gemeenten die bij Cyclus zijn aangesloten. Cyclus blijft actief om de kosten zo laag mogelijk te 
houden.  
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Recent zijn er uit een vracht 97 lachgascilinders gehaald, deze kwamen uit een ondergrondse 
container voor restafval. Er wordt nog onderzoek gedaan naar de herkomst van de cilinders.’ 
 
6. Is uw college bekend met bekeuringen die zijn uitgedeeld voor soortgelijke (of lagere) 
aantallen illegaal gedeponeerde cilinders? 
7. Zo ja, om wat voor bedrag aan bekeuringen over 2023 spreken we? 
Antwoord op vraag 6 en 7: Er zijn tot nu toe geen bekeuringen uitgedeeld omdat het lastig is om 
daders op te sporen en voldoende bewijs te vergaren.   
 
8. Is het mogelijk om, gelet op de plaatsing van lachgas op lijst II van de Opiumwet, een vorm 
van gebruikersverbod op een openbare plaats opnieuw op te nemen in de APV? 
Antwoord: Ja, het is mogelijk om voor lachgas een gebruikersverbod op openbare plaatsen in de 
Algemene Plaatselijke Verordening (APV) op te nemen en dat is reeds gebeurd. Dit verbod staat in 
artikel 2:42 van de APV Gouda 2020 en heeft zowel betrekking op het gebruik van lachgas als op het 
achterlaten van lege lachgaspatronen en lachgasampullen op of aan de openbare weg dan wel in 
afvalbakken. 
 
Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit:  3 uur. 
 

 


